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Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-1/2022 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 4. 1. 2022 ve 13.00 hod 

Zasedání proběhlo prezenčně v zasedací místnosti H-119. 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): prezenčně – Daďová, Heller, Jebavý, Kokštejn, Malá, 

Musálek, Pavelka, Prokešová, Šťastný, Vomáčková, Zahálka 

Studentská komora (s): Broţka, Harasimová, Skrbek, Zdobinský  

Omluveni: Coufalová, Hráský, Novotná (a), Jarošík (s), Hruša (s) 

Nepřítomni: - Dudek 

Hosté (bez titulů): prezenčně -  Hojka 

 

Zasedání zahájil předseda AS UK FTVS Kokštejn, popřál vše nejlepší do nového roku, vysvětlil 

důvod tohoto setkání a po ověření prezenční listiny přítomných v jednací místnosti mohl 

konstatovat, ţe akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kokštejn seznámil s programem zasedání a vyzval přítomné k vyslovení 

případných návrhů ke změně programu.   

Nikdo z přítomných členů AS UK FTVS nevznesl k programu námitku a ani nepoţádal o změnu 

programu.  

AS UK FTVS tichým souhlasem přijal program zasedání. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 23. 11. 2021 

Předsedající Kokštejn sdělil, ţe návrh zápisu z řádného zasedání dne 23. 11. 2021 byl zaslán 

s předstihem všem členům fakultního senátu k prostudování a k případnému připomínkování. 
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Nikdo z členů AS UK FTVS nevznesl připomínku a nikdo neţádal o textovou úpravu samotného 

zápisu.  

Zápis z řádného zasedání dne 23. 11. 2021 byl AS UK FTVS schválen tichým souhlasem. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka byla zastoupena proděkanem Hojkou, který krátce seznámil AS UK 

FTVS s aktuálními událostmi: 

- jménem vedení popřál vše nejlepší do nového roku; 

- informoval o tom, ţe se průběţně schází krizový štáb fakulty a reaguje na aktuální změny 

(momentálně otázka testování studentů ubytovaných na kolejích); 

- výsledky GAČR – FTVS UK neobdrţela podporu pro ţádný z podaných projektů; 

- hodnocení doktorských studijních programů – studijní úspěšnost mírně stoupá, ale nárůst 

je velmi pozvolný, okolo 20 procent; 

- Gaudeamus v Brně – úspěšná propagační akce, přes 18 tis. účastníků; 

- 4.2.2022 Den otevřených dveří 

- bude spuštěna anketa spokojenosti studentů, snaha o co největší účast, alespoň nad 15 

procent; 

- v prosinci probíhal sběr dat pro VPČ, aktuálně probíhá kontrola a vyhodnocování dat; 

- potřeba flexibility při přípravě programů PPSŘ, Národní plán obnovy a Operační program 

Jan Amos Komenský; 

- vedoucí kateder a center obdrţeli karty o vyuţití a udrţitelnosti přístrojového vybavení; 

- některé zakázky z ERDF nebyly dokončeny kvůli absenci zhotovitelů, tyto zakázky budou 

opětovně připravovány a zmírněny parametry, aby bylo moţné oslovit širší okruh 

zhotovitelů; 

- Kampus Veleslavín - dokončená fáze územní dokumentace, bude zhotovena studie 

proveditelnosti a vědeckého vybavení kampusu i k zajištění odkupu části pozemků a 

zajištění věcných břemen; 

- ve 2. patře bude 3D model kampusu s aktuálními informacemi o jednotlivých fází 

výstavby; 

- fakultní kalendáře měly velký úspěch, proto byl udělán dotisk; 

- dnes probíhá vyhlášení vítězů Grantu Balance Club Brumlovka. 
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Kokštejn poděkoval za slovo a přání a otevřel k tomuto bodu rozpravu. Do diskuze se přihlásil 

senátor Jebavý a vznesl dotaz ohledně testování studentů v rámci kurzovní výuky. Proděkan 

Hojka oznámil, ţe konkrétní informace budou v nejbliţší době zaslány proděkanem 

Chrudimským a budou záviset na výstupech ze zasedání vlády 5.1.2022. 

Do rozpravy se nikdo další nepřihlásil. 

 

4. Změna termínů voleb do AS UK FTVS pro funkční období 2022-2025 

Vzhledem k projednání  novely Volebního řádu AS FTVS UK aţ na zasedání AS UK dne 

21.1.2022 navrhuje předsednictvo AS UK FTVS změnu stávajícího termínu voleb do 

Akademického senátu FTVS pro funkční období 2022 – 2025. Nový termín voleb je stanoven na 

8. -10. 2. 2022. Společně s novým termínem voleb je změněna lhůta pro podávání přihlášek 

kandidátů následovně: 

- začátek pro podávání přihlášek kandidátů je stanoven na 21.1.2022 od 17:00h 

- uzávěrka pro podávání přihlášek kandidátů je stanovena na 28.1.2022 do 24:00h 

 

Volby do AS FTVS UK proběhnou v termínu 8.-10.2.2022, v čase od 10:00 – 14:00 v prostorách 

FTVS UK následovně:  

- volby do komory akademických pracovníků se uskuteční v zasedací místnosti H 116,  

- volby do studentské komory se uskuteční ve vestibulu u hlavního vchodu FTVS UK v budově H. 

 

Termín pro zveřejnění Volebních seznamů je 21.1.2022, jakmile bude schválena novela VŘ AS 

FTVS UK na AS UK. 

 

Předseda volební komise doc. Šteffl upozorní všechny jiţ navrţené kandidáty na skutečnost, ţe 

musí být navrţeni znovu v novém termínu pro podávání návrhů kandidátů. Informace o novém 

termínu voleb budou změněny na fakultním webu. Informativní email s novými termíny voleb do 

AS bude poslán všem akademickým pracovníkům a studentům. 

 

Hlasování o změněném návrhu termínu voleb: (15-0-0) 

 

Usnesení 01/1/2022: AS FTVS UK schválil nový termín voleb do AS UK FTVS pro funkční 

období 2022-2025 a to na datum 8. - 10. 2. 2022. 
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5. Doplnění volební komise pro volby do AS UK FTVS 

Předseda volební komise doc. Šteffl uvedl, ţe Ti, kteří jiţ odevzdali své kandidátky, byli obesláni 

s informací, ţe je potřeba zaslat nové. Dále uvedl, ţe volební komise se sešla a navrhuje z důvodu 

časové náročnosti zajištění voleb navýšení počtu členů volební komise.  

Navrţeni jsou: 

za akademické pracovníky - MRes. Tereza Jandová, PhD. (Katedra fyziologie a biochemie) 

za studenty - Tereza Klempířová 3. ročník BC Management a Tomáš Kraus 4. ročník Tělesná 

výchova a sport se zaměřením na vzdělávání – geografie 

Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o navrţených členech komise:  

- MRes. Tereza Jandová, PhD. (15-0-0) 

- Tereza Klempířová (15-0-0) 

- Tomáš Kraus (15-0-0) 

 

Usnesení 02/1/2022: AS UK FTVS schválil doplnění volební komise o (bez titulů): Terezu 

Jandovou (akademická pracovnice), Terezu Klempířovou (studentka), Tomáše Krause 

(student). 

 

6. Projednání „Žádosti o převod provozních prostředků z provozního fondu do investičního 

fondu“ 

Předseda Kokštejn v krátkosti seznámil senátory s předkládaným bodem a předal slovo senátorce 

Prokešové, která doplnila důvody, které vedly k ţádosti o převodu provozních prostředků 

z provozního fondu do fondu investičního. Jedná se prostředky z příspěvku pro péči o studenty se 

specifickými potřebami. Vzhledem ke specifikům péče o studenty se specifickými potřebami a 

realizací nákupu potřebných pomůcek a zajištění adekvátní infrastruktury, není moţné z přijatého 

příspěvku financovat investiční výdaje, tj. vše nad 40 tis. Kč.  

V roce 2021 analýza potřeb odpovědných osob a jednotlivých garantů vyčíslila potřebu 

investičních výdajů ve výši 250 000,-- Kč na úkor výdajů spotřebních. 

 

Takto převedené prostředky budou vyuţity na potřebné investiční nákupy související s péčí o 

studenty se specifickými potřebami. Účetní převod by byl realizován v měsíci prosinec 2021. 
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Tajemníka jiţ dříve potvrdil hospodárnost a efektivnost uvedeného kroku. Podle vnitřních 

předpisů je poţadováno schválení AS  fakulty před samotným schválením pana rektora. 

K tomuto bodu byla otevřena rozprava, do které se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu: (14-0-0) 

 

Usnesení 03/1/2022: AS UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko (souhlas) s předloţenou 

Ţádostí o převod finančních prostředků FRM. 

 

7. Dílčí novela Pravidel hospodaření UK 

Podklady k tomuto bodu byly s předstihem zaslány senátorům k prostudování. V tomto bodě se 

jedná o následující návrh změny čl. 21 odst 3 písm. e) Pravidel hospodaření Univerzity Karlovy.  

K tomuto bodu byla otevřena diskuze. Senátor Šťastný konstatoval, ţe ekonomická komise k 

projednání tohoto bodu svolána nebyla. Předsedající Kokštejn upozornil na skutečnost, ţe vedení 

fakulty, které rovněţ zaujímá stanovisko k této novele, tento návrh přijalo kladně. Do diskuze se 

nikdo další nezapojil. 

Hlasovani o návrhu: (13-0-1) 

Usnesení 04/1/2022: AS FTVS UK vyjádřil kladné stanovisko k přeloţenému návrhu Dílčí 

novely pravidel hospodaření UK. 

  

8. Návrh novely Akreditačního řádu  

Podklady k tomuto bodu byly s předstihem zaslány senátorům k prostudování. V tomto bodě je 

předkládán návrh novely Akreditačního řádu Univerzity Karlovy (dále jen „AŘ), která byla 

připravována současně s metodikou předkládání prodlouţení, rozšíření a změny SP. 

K tomuto bodu byla otevřena rozprava. Předseda studijní komise Heller uvedl, ţe studijní komise 

podporuje tento návrh. 

Do rozpravy se nikdo další nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu (14-0-0) 

 

Usnesení 05/1/2022: AS FTVS UK vyjádřil kladné stanovisko k přeloţenému návrhu Novely 

Akreditačního řádu. 
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9. Dílčí novela Stipendijního řádu Univerzity Karlovy 

Podklady k tomuto bodu byly s předstihem zaslány senátorům k prostudování. V tomto bodě je 

předkládána dílčí novela Stipendijního řádu Univerzity Karlovy.  

K tomuto bodu byla otevřena diskuze. Prof. Heller uvedl, ţe studijní komise podporuje tento 

návrh. Do diskuze se nikdo další nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu: (14-0-0) 

Usnesení 06/1/2022: AS FTVS UK vyjádřil kladné stanovisko k přeloţenému návrhu Dílčí 

novely stipendijního řádu UK. 

 

10. Dílčí novela Jednacího řádu Akademického senátu UK 

Podklady k tomuto bodu byly s předstihem zaslány senátorům k prostudování. V tomto bodě je 

předkládána dílčí novela Jednacího řádu Akademického senátu UK z důvodu zohlednění 

technologického pokroku ve způsobu jednání. Tato novela zakotvuje moţnost distanční a 

hybridní formy zasedání, jejichţ cílem je umoţnit účast co největšímu okruhu členů senátu a 

hostů, a to s ohledem na okolnosti, které by jim jinak účast znemoţnily.  

K tomuto bodu byla otevřena rozprava. Legislativní komise se k projednání bodu č. 9 nesešla. 

Prof Heller vznesl připomínku, ţe by bylo vhodné podobnou dílčí změnu Jednacího řádu provést 

i v jednacím řádu AS UK FTVS. Senátorka Vomáčková vznesla dotaz, zda není Jednací řád AS 

UK nadřazený jednacímu řádu fakulty. Do diskuze se postupně zapojil proděkan Hojka, předseda 

Kokštejn a senátor Skrbek. Předsedající Kokštejn uzavřel diskuzi s tím, ţe na tuto problematiku 

upozorní vedení fakulty.  

 

Hlasování o návrhu: (13-0-1) 

 

Usnesení 07/1/2022: AS FTVS UK vyjádřil kladné stanovisko k přeloţenému návrhu Dílčí 

novely Jednacího řádu AS UK. 
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11.  Různé 

Předseda Kokštejn seznámil přítomné s povinností přípravy výroční zprávy o činnosti AS FTVS 

UK za rok 2021 a navrhl termín 21.1.2022, do kterého by měli předsedové jednotlivých komisí 

AS zaslat elektronicky zprávu o činnosti komise za rok 2021 předsedovi AS UK FTVS 

Kokštejnovi. Přítomní předsedové s tímto návrhem souhlasili a nikdo proti tomuto návrhu 

nevyjádřil námitku či připomínku. Výroční zpráva o činnosti AS FTVS UK za rok 2021 bude 

7.2.2022 zaslána členům AS  k připomínkování tak, aby mohla být projednána a případně 

schválena na únorovém zasedání AS UK FTVS. 

Do rozpravy se přihlásil senátor Šťastný, s dotazem, zda zprávy o činnosti zasílají předsedové 

komisí. Předsedající Kokštejn odpověděl a zopakoval termín zaslání zpráv o činnosti. 

Do rozpravy se dále přihlásila místopředsedkyně Malá s připomínkou, ţe by jednotlivé komise 

AS UK FTVS měly operativně řešit moţnosti setkání k projednání bodů a zaujetí stanoviska, 

pokud jim před jednáním AS UK FTVS jsou takové body zaslány. 

Senátorka Vomáčková vznesla připomínku ohledně načasování termínů zasedání AS UK FTVS 

před termín jednání AS UK. Dále uvedla, ţe k rukám předsedy Kokštejna zašle úpravu formulace 

a gramatiky k bodu č. 10.  

Do rozpravy se nikdo další nepřihlásil. 

Předsedající Kokštejn poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil termín 

příštího zasedání předsednictva (10.1.2022) a jednání AS UK FTVS (18.1.2022). Následně 

zasedání ukončil.  

 

 Za AS UK FTVS 

   Mgr. Jakub Kokštejn, Ph.D.  

  Předseda AS FTVS UK 

 

Zapsala: Mgr. Eva Prokešová, Ph.D., tajemnice AS UK FTVS 

 

Na vědomí:  

doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS  

doc. Mgr. Michal Šteffl, Ph.D., předseda volební komise 


